
En primer lloc, cal dir que es responsabilitat de tots els sallentins i sallentines el fet de
concienciarse amb el reciclatge i per tant, encoratgem a tothom a que ho faci de manera
responsable; no obstant això, l’administració ha de fer accions per tal d’ajudar als
ciutadans en aquesta tasca. La conscienciació i l’educació són bàsiques, però també el
manteniment dels espais on s’ubiquen el contenidors. A més de les deixalles  i
voluminosos que trobem tirats al voltant d’aquest, els contenidors estan bruts. També
trobem que aquests sistema de la targeta no és prou pràctic, ens falten mans! Potser
seria bo buscar un sistema que fes que el contenidor s’obrís de manera automàtica o bé
amb un pedal. 
L’Ajuntament treu pit dient que s’ha augmentat el reciclatge fins un 75% i que les
persones incíviques seran advertides i  sancionades.  Però la situació continua igual des
de l’entrada en vigor del reglament sancionador. Veiem unes enganxines vermelles
informatives sobre les males praxis, però són una mesura eficient per erradicar-ho?  Les
persones que no compleixen, com es detecten?  Quantes sancions s’han posat? Si és
que se n’ha posat alguna...
I mentres tant, aquells sallentins i sallentines responsables, conscients i que fan les
coses ben fetes, es troben que el servei és pèsim i que cada dia paguen més.

Contenidors bruts, trencats i amb bosses
al voltant és el que trobem cada dia quan
anem a llençar les escombreries.

Els sallentins/es pagarem més per les
escombreries, però el servei és pèsim!

EL PSC VOTA A FAVOR DELS PAGESOS I
RAMADERS  EN L’ULTIM PLE.

El  PSC vol deixar clar el seu suport als pagesos i ramaders que des de fa dies estan reclamant
canvis substancials en les seves condicions de treball i vida.   La moció presentada per ERC
no explicita bé alguns aspectes dels quals volem deixar constància. S’està treballant a nivell
europeu en canvis legislatius que ajudaran a millora la situació. El Ministeri d’agricultura,
pesca i alimentació i les organitzacions agraries i ramaderes han acordat mesures que s’estan
duent a terme; no obstant això la Generalitat de Catalunya no està gestionant bé les seves
competències.  Algunes exemples d’aquesta mala gestió serien el fet que els pagesos i
ramaders triguen més d’un any i mig a cobrar els ajuts,  o el fet que la finestreta única no
reduiex el nivell de paperam i burocracia. 
Cal fer una acció conjunta de dalt a baix, des de la Unió Europea, passant pel Govern Central,
però exigint també que el Govern de la Generalitat, compleixi amb rapidesa i eficàcia, les
competències que li son pròpies.


